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   Česká společnost elektroniků, z. s.   

   Informace kanceláře ČSE číslo   

Duben 2015 

Dnešní Informace pokračují v přehledu Valných shromáždění ČSE. 

Čtvrté VS ČSE-1997 se konalo 4. 10. 1997 v Brně. Klíč pro delegáty byl tento: jeden delegát 

za každých 10 členů organizačního článku ČSE, který prošel přeregistrací po VS ČSE-1995, měl 

uhrazeny všechny členské příspěvky a odevzdal na sekretariát ČSE do Zlína všechny dokumenty, 

které byly v rámci přeregistrace požadovány. Delegát dále musel předložit ověřený zápis z členské 

schůze, na které byl delegátem na VS ČSE-1997 zvolen včetně kopie prezenční listiny.  

Ještě před začátkem VS ČSE-1997 svolal předseda ČSE pan Josef Jasenský na sobotu 13. 9. 

1997 Setkání zástupců všech registrovaných organizačních článků (OČ ČSE) na jednání do Plzně pro 

oblast Čech a do Brna pro oblast Moravy. Cílem těchto setkání bylo seznámení s podnikatelským 

záměrem a vytvořením Podnikatelské rady ČSE. Zde jsme se však především dozvěděli, že vedení 

ČSE využilo možnosti dané platnými stanovami a ještě dříve než byl schválen podnikatelský záměr, 

zakoupilo za 5.700.000,- Kč kotelnu ve Zlatých Horách a vytvořilo ze svých členů firmu Elektronik 

Group, s. r. o, která měla tuto kotelnu spravovat.  

Na probíhajících setkáních pak členové vedení ČSE přesvědčovali, jak je tento záměr 

výhodný a vyzývali ke vstupu do tohoto s. r. o. Již průběh těchto setkání ukázal, že tento záměr 

nenalezl očekávanou podporu, což se pak plně projevilo při jednání VS ČSE-1997.  

Jednání se zúčastnilo 44 delegátů, 13 členů P ČSE a 3 členové RK ČSE, kteří si vyslechli 

Zprávu o činnosti ČSE za volební období 1995-1997, Zprávu o hospodaření a Zprávu revizní komise. 

Byl předložen návrh nových stanov ČSE, který zahrnoval výše uvedený podnikatelský záměr a 

vytvářel Podnikatelskou radu s třemi placenými odborníky. Následující bouřlivá diskuse vyústila 

v hlasování o tomto návrhu stanov. Naprostou většinou byl návrh zamítnut a bylo doporučeno 

návrhové komisi upravit stávající stanovy o připomínky a návrhy z proběhlé diskuse. V odpolední 

části proběhla diskuse k další činnosti, v rámci které bylo přijato usnesení – snížit počet členů 

předsednictva ČSE z 13 na 7. Pak následovala tajná volba členů P ČSE a RK ČSE. Po vyhlášení 

výsledků bylo zřejmé, že došlo v ČSE k zemětřesení. Z minulých 16 funkcionářů byli do nového 

vedení ČSE zvoleni pouze pan Ing. František Peterka, Ing. Stanislav Vodrážka a Petr Žák. Novým 

předsedou ČSE se stal pan Jiří Dufek (Bystřice nad Pernštejnem) a staronovým předsedou Revizní 

komise ČSE pan Ing. Stanislav Vodrážka z Plzně.      
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Nové Stanovy ČSE-1997 zrušily individuální členství, každý člen musel být členem některého 

OČ ČSE, byla upřesněna otázka registrace OČ ČSE, průběh členských schůzí a zavedena povinnost 

volby výboru OČ ČSE a stanoveny povinnosti OČ ČSE vůči sekretariátu ČSE. Dále stanovy upřesňují 

právní subjektivitu OČ ČSE, pravidla pro její udělení a odebrání. Oblast hospodaření je pak 

rozdělena na pravidla pro hospodaření ČSE a hospodaření OČ ČSE. 

Přijaté usnesení pak uložilo novému předsednictvu ČSE a revizní komisi ČSE registrovat nové 

Stanovy, zasílat pravidelně informace všem Organizačním článkům ČSE, zvolit zástupce ČSE na 

Valnou hromadu Elektronik Group s. r. o. a nezabývat se dále z vlastní iniciativy problémy vzniklými 

před rokem 1995. Toto poslední usnesení naivně předpokládalo, že problémy za nás vyřeší právní 

zástupce, že dluhy ze Veleslavín neporostou a vše dobře dopadne. Opak byl pravdou. 

Páté VS ČSE-1999 se konalo jako dvoudenní jednání ve dnech 2. – 3. října 1999 v Liberci. 

Notářský zápis sepsaný JUDr. Editou Volnou uvádí, že na tomto jednání byl změněn klíč pro výběr 

delegátů VS a to tak, že jednání se mohl zúčastnit každý tehdejší člen ČSE, pokud se registroval jako 

delegát. Člen, který se nechtěl jednání zúčastnit osobně, mohl se nechat na jednání zastupovat 

jiným delegátem. Celkem se registrovalo 55 delegátů, kteří disponovali 543 mandáty. 

Delegáti vyslechli zprávu o činnosti ČSE za uplynulé volební období, zprávu revizní komise 

ČSE a zprávu o hospodaření. Tato zpráva ukázala, jak se změnilo financování Organizačních článků 

ČSE, které bylo v předcházejících letech minimální. 

Položky 1997 1998 1999 

Pronájem budovy 
Praha 

542.941,- Kč 688.847,- Kč 722.056,- Kč 

Pronájem budovy 
Děčín 

816.410,- Kč 575.193,- Kč 563.503,- Kč 

Pronájem budovy 
Plzeň 

189.585,- Kč 315.594,- Kč 272.943,- Kč 

Setkání předsedů OČ 
ČSE 

110.530,- Kč 68.991,- Kč 46.974,- Kč 

Vybavení technikou 
OČ ČSE 

0,- Kč 513.749,- Kč 472.999,- Kč 

Akce pro členy ČSE 0,- Kč 345.767,- Kč 322.663,- Kč 

Po těchto zprávách následovala diskuse, která byla ve 22:00 hodin přerušena a bylo 

ukončeno jednání prvého dne VS ČSE-1999.  
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Druhý den se k účastníkům přidal pan JUDr. Stanislav Balík, právní zástupce ČSE, který se 

podílel na přípravě nových stanov ČSE. Byly probrány celé stanovy, bod po bodu a upraven text. Ve 

stanovách byla nově zavedena Rada předsedů organizačních článků a rozděleny kompetence mezi 

tuto Radu a Valné shromáždění. Nově byly zavedeny Sekce ČSE a to západní pro Čechy a východní 

pro Moravu. Dále došlo k upřesnění činnosti předsednictva, revizní komise a především 

organizačních článků ČSE. Stanovy byly přijaty v poměru 447 proti 73 hlasům.  

Dále proběhly volby nových funkcionářů ČSE. Předsedou byl zvolen Mgr. Petr Plachý 

(Pelhřimov), místopředsedou Ing. Petr Plischke (Liberec) a předsedou RK ČSE Zdeněk Fořt (Štětí). 

Jednání VS ČSE-1999 bylo ukončeno přijetím usnesení. To uložilo předsednictvu ČSE pokračovat ve 

vybavování organizačních článků výpočetní technikou, zavést jednotné softwarové vybavení (MS 

OFFICE) a zajistit připojení na internet. Dále odprodat za symbolickou cenu veškerý majetek ČSE, 

který byl organizačním článkům v minulém období zapůjčen. Byl také stanoven klíč pro budoucí 

majetkové vyrovnání mezi západní a východní sekcí. Dále bylo uloženo všem organizačním článkům 

ČSE požádat příslušný Český statistický úřad a získat vlastní IČO. Bylo také rozhodnuto o zavedení 

Systému členských služeb, který by podporoval vzdělávání členů ČSE.  

Usnesení bylo přijato počtem 353 hlasů (proti 19) a jednání VS ČSE-1999 bylo v 21:00 hodin 

ukončeno. 

Celý průběh jednání byl poznamenán rozdílným přístupem delegátů k otázce nákupu 

kotelny ve Zlatých Horách a založení firmy Elektronik Group. Ačkoliv většina delegátů tuto 

skutečnost kritizovala, menšina byla o to zatvrzelejší a vehementně přesvědčovala ostatní, jaké 

finanční přínosy lze očekávat. Protože se nepodařilo ani jedné straně přesvědčit tu druhou, hledal 

se kompromis v zavedení sekcí a stanovení klíče pro dělení majetku. To předznamenalo, co bude 

v ČSE následovat.   

  

Informace o průběhu dalších Valných shromáždění ČSE přineseme v příštích Informacích. 

 

Zpracoval Mgr. Petr Plachý, předseda ČSE    ______________________ 
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